
Biskup w parafii
To  na  pewno  jeszcze  jedna  wielka
łaska  Roku  Kapłańskiego  w  naszej
parafii. Wizyta, a nawet kanoniczna
wizytacja Biskupa.

Myślałem, że wszystkie ?pierwsze? wydarzenia mam już za sobą.
Bo wiele takich było. Ostatnio Misje święte, a tu jeszcze
pierwsza wizytacja, w dodatku kanoniczna. Na szczęście była to
również  ?pierwsza?  wizytacja  podczas  posługiwania  naszego
Księdza  Biskupa  Andrzeja.  Wprawdzie  zawsze  winno  nam
towarzyszyć  przeświadczenie,  że  sługami  nieużytecznymi
jesteśmy, jednak tak po ludzku ulegamy pokusie ?oglądania się
wstecz?, na to, co udało nam się wykonać. A ta wizytacja na
pewno  była  taką  okazją.  I  myślę,  że  nie  mamy  się  czego
wstydzić.  Do  formularzy  wizytacyjnych  załączyłem  Aneks
szczegółowy (zawsze do wglądu) liczący dwie i pół strony, na
temat  prac  wykonanych  w  naszej  parafii:  w  kościele
parafialnym, na placu kościelnym, na plebanii, na cmentarzu, i
oczywiście cała odbudowa św. Anny. Trochę się tego nazbierało.
Nie myślałem, że aż tyle! Bogu niech będą za wszystko dzięki!
A potem Ks. Biskup spotkał się z nami aż cztery razy: najpierw
w  kościele  parafialnym  na  bierzmowaniu  (sobota),  potem  na
filii w Świerkli (wtorek), następnie u św. Anny (czwartek), i
wreszcie  w  klasztorze  (piątek).  Wszędzie  był  serdecznie
przyjmowany,  wszędzie  nam  coś  ważnego  mówił,  do  czegoś
zachęcał,  wszędzie  się  z  nami  modlił.  Chciał  też  z  nami
rozmawiać  osobiście;  z  Proboszczem,  z  Wikarym,  z  Radą
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Parafialną, nawet z panią Gospodynią. Szczerze mówiąc najmniej
się dowiedział od Rady Parafialnej. Przyszły zaledwie 4 osoby,
którym tu najserdeczniej dziękuję (2  usprawiedliwiły swoją
nieobecność). Rada reprezentuje Parafian wobec Proboszcza i
reprezentuje Proboszcza wobec Parafian. A czasami reprezentuje
wszystkich wobec Biskupa – i Parafian i Proboszcza (Proboszcz
przecież to też parafianin, choćby ostatni). W tym wypadku
zaprezentowała wyłącznie samą siebie, i to dość słabo, bo
przez nieobecność. Dobrze zaprezentowali całą parafię, a więc
i Proboszcza i Parafian i Wikarego, ludzie młodzi z rodzicami
i krewnymi (w sobotę), dzieci z rodzicami, którzy licznie
przybyli do św. Anny, na czele z czcicielami św. Anny, i
wierni z Świerkli. Kościół jest kościołem ludzi żywych. W
kościele liczy się żywa i zaangażowana obecność. Ksiądz Biskup
tak bardzo nas zachęcał do budowania żywej wspólnoty Kościoła
świętego. I za to też dziękował wszystkim, którzy uczestniczą
w budowaniu takiego Kościoła, tu w parafii Czarnowąsy. Ja też
wszystkim z całego serca dziękuję. A Biskupowi, że był wśród
nas.

ks. Proboszcz.  Szczęść Boże.

Powitanie  Księdza  Biskupa  Andrzeja  Czai  na  rozpoczęcie
eucharystii  z  udzieleniem  sakramentu  bierzmowania  oraz
wizytacji kanonicznej

Powitanie  Księdza  Biskupa  Andrzeja  Czai  na  rozpoczęcie
nabożeństwa i wizytacji w kościele św. Anny
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